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Formannskapet - 32/2014 

 

FS - behandling: 

Følgjande saker vart tekne opp: 

· Marit Jøssang: Nye nettsider gjer at når nytt møte vert oppretta og lagt på nett, så vert 
sakspapir til det forrige møtet fjerna.  

- Administrasjonen vil sjå på dette. 

· Sigmund Larsen:  
Web-mail fungerer ikkje - informasjon frå IKT er at dei ventar på tilbakemelding frå Meland 
kommune. 

- Adminstrasjonen beklagar dette og opplyste om at Web-mail skal vere tilgjengeleg frå og 
med i dag 30. april. 

Status garasjesak på Vikebø. 

- Ordførar opplyste at kommunen ser seg ferdig med saka.  

Uheldig at det vert sendt ut pressemelding om rekneskap 2013 før formannskapet har fått 
handsama saka. 

- Ein såg det som nødvendig å sende ut pressemelding, då det verserte opplysningar på face-
book som ikkje vart korrekte. 

Kva gjer vi i forhold til kommuneplan og habilitet? 

- Ordførat sa at ein vil følgje opp kurset om habilitet med eit møte med alle gruppeleiarane. 
Må ta saka om habilietet til kommunestyret. 



 

 

· Ordførar: 

Gjenbruksstasjonen på Mjåtveit opnar 21. mai. 

Frank Mohn AS er seld. Dei nye eigarane vil kome på besøk 21. mai. 

Status reguleringsplan er at saka ligg hos Frank Mohn AS.  

Møte melleom Meland kommune og kystverket. 

Gruppeleiarane skulle gje tilbakemelding dersom ein ville at saka om seglingleia skulle takast 
opp att. Berre KrF har gitt tilbakemelding. Saka vert difor ikkje teke opp på nytt. 

Generalforsamling i BKK. Styret vedtok å gje utbytte til kommunen slik det er budsjettert. 

Nordhordlandspakken har sendt forslag til Vegdirektoratet for godkjenning. Ordførar har 
bede styreleiar Pål Kårbø og konsulent Helge Hopen kome i kommunestyretmøtet 14. mai og 
orientere. 

Avduking av minnesmerke av Ivar Aasen vert 24. mai kl. 12:00. Ønskjer at formannskapet er 
tilstades på markeringa. 

Markering av Grunnlovsjubileet vert 7. niovember på Nordhordland folkehøgskule. 

· Åshild Aamli: 

Ladestasjonar for el-bilar. Det kan søkjast om tilskot til slike. Informasjon om dette kan 
leggjast på nett-sida. 

· Sigmund Larsen stilte spørsmål om samhandlingsreformen. 
· Marit Jøssang stilte spørsmål om helsehuset.  

Det vart opplyst at det er ei utfordring å finne tomt. Arbeid er i gang. Helsehuset må vere på 
plass i 2016. 

 

 

 

FS - vedtak: 

Formannskapet tek oreinteringane til etterretning. 

 

 

 

 

 

, den 23.04.2014 

         

Randi Helene Hilland 

konsulent 


